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Abstract (en)
A clamping device for a punch tool (4) on a punching machine, in which the pressure foot is preferably rotatable. For the simple centrical attachment
of a punch tool, a magnetic holding plate (1) attached to the pressure foot (2) of the punch head is provided. On the bearing surface of the magnetic
holding plate facing the punch tool (4), said magnetic holding plate has at least two strips (3) or grooves (6) which, or the imaginary extensions of
which, intersect in the medium axis or axis of rotation of the pressure foot (2), the particular punch tool (4) having, on its bearing surface facing the
magnetic holding plate, grooves or pins which fit the strips or grooves. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Haltevorrichtung für Stanzmesser (4) an einer Stanzmaschine, bei welcher der Druckfuß vorzugsweise drehbar
ist. Zur einfachen zentrischen Anbringung eines Stanzmessers ist eine am Druckfuß (2) des Stanzkopfes angebrachte Magnetspannplatte (1)
vorgesehen. Auf der dem Stanzmesser (4) zugewandten Anlagefläche der Magnetspannplatte weist diese wenigstens zwei Leisten (3) oder Nuten
(6) auf, welche sich oder deren gedachte Verlängerungen sich in der Mittelachse bzw. Drehachse des Druckfußes (2) schneiden, wobei das
jeweilige Stanzmesser (4) auf seiner der Magnetspannplatte zugekehrten Anlagefläche zu den Leisten oder Nuten passende Nuten oder Stifte
aufweist.
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